
 

 

 

Protokoll 2025-02-03 

 

Art:  Styrelsemöte, Domsands Båtsällskap 

Tid:  Måndagen den 3 februari, kl 18.00 

Plats:  Klubbhuset 

Närvarande:  Joacim Ahlebro, Helena Stenow, Janne Karlsson, Håkan Larsson. 
Nicklas Lindblad deltar från § 3 
Martin Mellqvist deltar till och med § 3. 
Anders Nilsson tillkommer under § 4 a 
 

Frånvarande:  Conny Eriksson, Patric Beerman och Petter Isaksson 

Adjungerad:   
 
 

Dagordning 
 

§ 1 Öppnande och fastställande av dagordning 

Ordförande Joacim hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§ 2 Justerare 

Leo Mörtsell valdes till justerare. 

 

§ 3 Föregående protokoll 

Vi går igenom föregående protokoll.  
 

§ 4 Ärenden 

a) Planering för årsmöte 17 februari kl 18.30 
Styrelsen går igenom dagordning och aktiviteter för årsmötet. 



Kallelse och årsmöteshandlingar kommer att gå ut inom kort. 
Resultat- och balansrapport kommer att finnas på årsmötet. 
Lotteri för vaktlista förbereds och frallor till fika ska inhandlas. 
 

b) Uppdatering Projekt Bankerydsbryggan och Portlux 
Niklas rapporterar att Portlux är igång och att tex alla medlemmar och båtar finns inne i 
systemet. Även en karta över hamnen är implementerad digitalt i systemet. 
Medlemsdelen som heter Portnet är på gång. Där kommer tex massutskick till 
medlemmarna att kunna göras och kölistan läggas in. Mail till medlemmarna med 
individuella inlogg kommer inom kort. 
 
Håkan och Janne rapporterar kort om bryggrenoveringen. Svetsarbete har pågått, virke är 
beställt och ett flytbryggssegment kommer att beställas. 
 
 

§ 5 Ekonomi 
Ekonomin är fortsatt god och i balans med 2 283 868 kr på kontot.  
En faktura på ca 800 tkr gällande bryggmaterial ska attesteras av Håkan och Janne.  
När fakturan är betald, dras summan från kontot och saldot förändras. 
 

§ 6 Arbetsråd och sektioner 
Inget att rapportera 
 

§ 7 Inkomna skrivelser 
 
Vid förra styrelsemötet diskuterades inkommen skrivelse från medlem gällande 
tillbyggnad av båthus. Styrelsen konstaterar vid dagens möte att det finns ett beslut från 
ca 3 år tillbaka som gäller utbyggnad av ett befintligt båthus för att kunna rymma 
tillhörande båt. Ordförande kommer att kontakta och återkoppla till vederbörande. 
 
En motion har inkommit till styrelse/årsmöte från Otto Björnberg. 
Skrivelsen gäller kortfattat önskan att se över avtal för arrende av båthus, regelverket för 
innehav av båtplats och behovet av en spolplats.  
 
Styrelsen kommer efter diskussion fram till att nästkommande styrelse får utreda och 
arbeta vidare med dessa angelägna frågor. 

 

§ 8 Övriga frågor 
 
Conny A har varit i kontakt med Per Gemheden i JSS för att hämta idéer om 
bidragssökande. Ett förslag till styrelsen är att bilda en marknadsgrupp och Conny får 
styrelsens uppdrag att bilda en sådan grupp, där redan Joakim E och Patric B är 
vidtalade.   



En förfrågan har inkommit från Habo kommun gällande ett projekt ”giftfria båtar i Habo 
hamnar”, med stöd av LOVA-bidrag. Projektet går ut på att båtägare kan få sina båtskrov 
skannade gratis under en helg i april, för att se förekomst av tungmetaller, TBT färg och 
koppar. Mätningen är ingen tillsyn utan en kunskapsinsamling. 
Styrelsen ställer sig positiv till projektet och mer information kommer. 

 
§ 9 Fastställande av nästkommande styrelsemöte 
Nästa möte blir i direkt anslutning till årsmötet den 17 februari.  
Förberedande möte kl 17.30 och ett konstituerande möte av ny styrelse direkt efter 
årsmötet. 
 

§ 10 Avslutning 
Joacim tackade och förklarade mötet avslutat 

 

 

 

 

 

Joacim Ahlebro Leo Mörtsell  Helena Stenow 
Ordförande  Justeringsperson Sekreterare 


